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VIDEO: „Musíme všichni společně postavit obrovskou
hráz nesmyslným, progresivním a liberálním ideologiím,
které se šíří jako rakovina,“ prohlásil premiér Fico ve
svém projevu na hradě Devíně a zopakoval i potřebu
mírových jednání při řešení konfliktu na Ukrajině

infovojna.bz/article/video-musime-vsetci-spolocne-postavit-obrovsku-hradzu-nezmyselnym-progresivnym-a-liberalnym-
ideologiam

06.07.2024 | 10:00   72

Předseda vlády SR Robert Fico promluvě během celonárodních oslav
výročí příchodu Cyrila a Metoděje na bratislavském hradě Devín dne 5.
července 2024 zmínil i potřebu snižování napětí ve společnosti. Vyzval
lidi, aby se zamysleli, co mohou udělat proto, aby se neopakoval
atentát, který se odehrál na jeho osobu v polovině května.
Na celonárodní oslavy 1 161. výročí příchodu svatých Cyrila a
Metoděje na bratislavském hradě Devín přišel i premiér Robert Fico
(Směr-SD). Jde o jeho první vystoupení na veřejné akci od spáchání
atentátu na jeho osobu, který se odehrál v polovině května.

Na akci vystoupil s proslovem. V projevu kritizoval „nesmyslné
progresivní a liberální ideologie“ . Mluví o potřebě společně se
postavit proti těmto ideologiím, které podle něj poškozují Slovensko.

V rámci obrany proti nim bude podle něj možná třeba hledat shodu na
politické scéně při úpravě Ústavy SR, aby se postavila ještě silnější
hráz „proti liberálním a progresivistickým ideologiím“ .

"Musíme všichni společně postavit obrovskou hráz nesmyslným,
progresivním a liberálním ideologiím, které se šíří jako rakovina.
Jsou to ideologie, které poškozují tuto zemi, jsou to ideologie,
které vznikly možná jen předevčírem," prohlásil Fico. Nechce pro
„módní trendy“ měnit ústavu nebo zákony. Připomněl, že v ústavě je
zakotvena definice manželství.

https://www.infovojna.bz/article/video-musime-vsetci-spolocne-postavit-obrovsku-hradzu-nezmyselnym-progresivnym-a-liberalnym-ideologiam
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"Pokud budeme nadále ohrožováni ideologiemi, které vznikají ze
dne na den, které se šíří jako jed, které jsou v příkrém rozporu s
tím, co máme v Ústavu SR, možná budeme muset hledat shodu na
slovenské politické scéně v dalších krocích k úpravě Ústavy SR ,
kdy bychom tuto hráz proti liberálním a progresivistickým
ideologiím postavili ještě silnější," konstatoval.

Společnost je rozdělena

Premiér prohlásil, že společnost je rozdělena, kritizoval některá média,
která podle něj označila svátek svatých Cyrila a Metoděje za přežitek.
Podle Fica se musí všichni zamyslet nad tím, co se dnes děje na
Slovensku a v Evropě. "Evropa a Slovensko nebyly nikdy tak
rozjetřené, jak jsou rozjetřeny nyní," konstatoval.

Vyslovil obdiv maďarskému premiérovi Viktoru Orbánovi za to, že
navštívil Kyjev i Moskvu. "Kdyby mi to můj zdravotní stav
umožňoval, velmi rád bych se k němu připojil. Mírových jednání,
mírových iniciativ není nikdy dost, proto udělejme gesto, které by
mohlo být oslavou dnešního večera, že se všichni nad tím
zamyslíme, co s tím jdeme udělat, aby se nám nezopakoval 15.
květen, aby se nám nezvyšovalo napětí v souvislosti s válečným
konfliktem na Ukrajině," prohlásil premiér.

Toto gesto by podle něj mohlo být cestou k hledání prostředí pro
korektní politickou soutěž a korektní spolupráci. "Pokud neuděláme
něco v nejbližších dnech a měsících, situace, která se vyvíjí na
Ukrajině, se může vymknout z rukou a můžeme být svědky
nekontrolovaného válečného konfliktu," vzkázal.

Fico poblahopřál všem ke svátku svatých Cyrila a Metoděje, který
podle něj patří mezi nejvýznamnější a je nejvíce zapsán v souvislosti s
naší historií. "Lidé, kteří zde byli v devátém století, byli naši
předkové a my jsme je potomci. Na tomto nikdo nic nemůže
vyšpekulovat a, prosím, tuto fantastickou kontinuitu slovenských
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a slovanských dějin si přísně chraňme, nemůžeme v žádném
případě o ni přijít," vzkázal . Duchovní dědictví svatých Cyrila a
Metoděje označil za velký strom, který poselstvím víry, dobra,
moudrosti a odpuštění ovlivňuje lidi žijící na Slovensku již dvanáct
století.

Více ve videu:

Prezident Pellegrini vyzdvihl odkaz věrozvěstů

Prezident Peter Pellegrini uvedl, že svatí Cyril a Metoděj přišli s
myšlenkou, že každý národ má právo slavit liturgii ve svém jazyce a že
národy jsou si rovny ve svých jazycích, kultuře a zvycích a mají právo
si je udržovat. Víru prosazovali slušně a bez nenávisti. Nepodvolili se
negativním okolnostem ani nepřízni osudu.

„V životě není nic snadného,   pokud to má za něco stát a soluňští
bratři Cyril a Metoděj si také vybrali tu těžší cestu,“ prohlásil
Pellegrini v proslovu.

Poukázal na to, že bratři neupřednostnili klid, ale vybrali si řeholi a
vydali se v těžkých časech na náročnou cestu, „aby v dalekém světě
a po tisících kilometrů cestování šířili vzdělání, kulturu a aby
pozvedli i náš slovenský národ“ .

Největší zbraní a silou Cyrila a Metoděje byla podle hlavy státu pravda,
víra a argumenty. Dodal, že se nezlomili ani před ataky autorit, kteří s
nimi nesouhlasili.

„Ale vždy svou pravdu, víru prosazovali slušně a způsobem, který
nikdy nepokropila žádná krev a nenávist. A iz tohoto důvodu jsou
naše slova v preambuli Ústavy SR i dnes vysoce aktuální,“ řekl.

Prezident SR vyjádřil naději, že se každý z občanů podívá do svého
nitra a odpoví si na otázku, čím může přispět k tomu, abychom se jako
národ v těchto složitých časech opět semkli a opět šířili dobro, naději.
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Věří, že se Slováci opět naučí diskutovat na základě argumentů a
slušně tak, jak to dělali i Cyril a Metoděj.

„A abychom si navždy pamatovali, že jsme národ sice malý, ale
hrdý. A národ, který přežil za tisíciletí své existence mnoho zla.
Ale když byl národ slovenský sjednocený, dokázal přežít vše, co
se na něj valilo a dosáhli jsme úspěchů,“ uzavřel.

Více ve videu:

 

Na celonárodních oslavách 1161. výročí příchodu svatých Cyrila a
Metoděje se zúčastnili nejvyšší ústavní činitelé i představitelé
veřejného života. Na akci vystoupil kromě Fica, prezidenta Petra
Pellegriniho a místopředsedy parlamentu Petra Žigu i předseda
Konference biskupů Slovenska a košický arcibiskup metropolita
Bernard Bober.

Záznam slavnostního večera u příležitosti svátku svatých Cyrila a
Metoděje na hradě Devín si můžete prohlédnout ZDE .

 
Zdroj: rtvs.sk / YouTube / InfoVálka

 

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, podle zákonů České republiky jsme povinni na
požádání orgánů činných v trestním řízení poskytnout jim všechny
informace shromážděné o vás systémem (IP adresu, mail, vaše
příspěvky atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na naší stránce
nevkládali takové komentáře, které by mohly naplnit skutkovou
podstatu některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně.

https://www.rtvs.sk/televizia/archiv/21213/474713
https://spravy.rtvs.sk/2024/07/premier-r-fico-vystupil-po-atentate-prvykrat-na-verejnosti/
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Mezi takové příspěvky patří komentáře rasistické, podněcující k násilí
nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy pleti, jazyka, víry a
náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního
původu, příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně. 

 Zároveň upozorňujeme všechny diskutující, že v diskusi
nebudeme tolerovat hrubé urážky mezi diskutujícími, vzájemné
osočování se a používání vulgarismů.
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Josef Paluška2024-07-06 11:22:33
a co toto?:www.ved.sk

 
Marian M2024-07-06 15:14:37
To je skutečnost. Potom jsou dristy o dvou sarlatanech co
obráceli pohany na křesťanskou víru

https://www.ved.sk/RC.cyril.metod.kultura.htm?sfnsn=mo
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ten co ví2024-07-06 20:18:32
Pan Fico měl skvělý, odvážný a trefný proslov, myslím, že
zvolil správný restart

Vývojář kávy2024-07-07 01:25:31
Nevíte náhodou odkud pan prezident vzal to párátko?
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Občan Svobodný7. 7. 2024 11:49:05
Krásné to řeči ale realita je úplně jiná. Řekněte mi jak je to
možné, Čím drží za Koule našich politiků, USA Brusel
když jim tak ochotně posluhují a slouží? Všichni Před
volbami mluví něco úplně jiného a jaká je realita? Vždyť je
to naprosto směšné všechna ta tvrzení o samostatném
suverenním národě.
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Ilegální Stat2024-07-07 15:54:36

+++++
 ako povedal Zaciatek: nie ej dolezite aka je pravda,

ale co povies.

Volby skoncili. Uz je to jedno, aka je pravda.

Novy premier Anglicka Starmer ma zenu Viktoriu.

Tejto Viktorie otec (Bernard) bol pravoverny
(dodrzujuci) Zid z polsko zidovskej rodiny ,emigrovali
pred WW2. Jej mama Barbara konvertovala na zidov
op svadbe (musela).

 Tato Viktoria ma starsiu sestru - Judith.

Tu je dolezite povedat, ze SMER-Fiicov kamarat
Orbanko ma 3 ziidovske dcery (Roza, Sara Judith
alebo tak nejako) a SMER ma Benovu v EP, ktora je
20 rokov clenom komisie EU-Izrael a Benova je zo
ziidovskej komunistickej elitnej rodiny v Piestanoch -
mesto vytvorene zidom Winterom.

Slovenska aj ceska politika a uz aj europska je
prelezena ziidovskou bunkou. Preto bol Orban u
Puttina, pretoze Puutina (rovnako ako Budapest)
ovladaju nosati.zobraziť viac...

Občan Slobodný2024-07-06 20:58:28
Keby prišli Cyril a Metod po jednom mohli sme mať dva
sviatky.

javascript://
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Mikuláš Guba2024-07-06 11:22:48
"Odklon od pohanstva a príklon ku vzdelanosti"

 Chápe ten človek, že to ´pohanstvo´ bola naša skutočná slovanská
kultúra?

 Ak chápe prechod od pohanstva ku kresťanstvu ako kontinuitu, tak
potom aj prijatie islámu je kontinuita, aj prijatie LGBT a greendealu
je súčasťou tejto kontinuity. 
CaM sú predchodcami Soroša. 

 historicky to bolo tak, že zo západu na nás tlačili pokresťančené
národy germánov a frankov. Oni vo svojej svätej viere šírili jedinú
pravdu mečom a ohňom. Rastislav odmietol sa im podriadiť a tak
pozval kresťanských učencov z inej krajiny. Nebolo to preto, lebo si
myslel, že kresťanstvo je SUPER a Ježiš je jediný pravý spasiteľ.
Ale preto, lebo cirkev nabádala šľachtu a kráľov aby si podmanili
tých čo neveria a sľúbila im, že si tú zem potom môžu nechať. 

 Ja prídem k tebe a poviem ti, choď a každý kto nemá tvoje meno,
tak ho prinúť ho zmeniť alebo ho zabi. jeho deti si privlastni a daj
im svoje meno a ich majetok bude tvoj. Takto sa šírilo to jediné
pravé kresťanstvo Európou a aj svetom.

 Boli CaM niečo viac ako dnešné mimovládky? kafrali do všetkého.
Ničili pôvodné tradície a kultúru. Postavili sa na úroveň vládcu a
využívali ozbrojené zložky voči tým, čo odmietali. Konvertuj alebo
smrť, prípadne otroctvo. 

 Odkaz CaM vznikol v revolučnom období tvorenia sa národov.
Vtedy mali svoj zmysel, lebo zjednocovali a boli symbolom nejakej
histórie. Dnes ale máme reálne historické poznatky a dôkazy o
tom, že Slovania tu boli skôr ako Maďari a nemusíme sa oháňať
falošnými modlami.

 Uvážte, za tisíc rokov sa budú naši potomkovia brániť novej kultúre
a budú brániť LGBT. Budú brániť greendeal lebo ten budú poznať
ako niečo čo tu je už tisíc rokov. to budú ich hodnoty a viera ktorú
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im zanecháme a ktorú im bude EU diktovať kým bude existovať. 
Rím padol a moc vatikánu tiež, Aj EU padne a moc Bruselu tiež.
Ale ich hodnoty tu ostanú a naši potomkovia ich budú brániť.

zobraziť viac...
Pole Petko2024-07-06 12:03:40
Solídny postoj.

Peter Grof2024-07-06 12:08:07
Mozes sa klanat krave, somarovi, volovi!!! /zlate telce zo
starozakonneho pribehu o Mojzisovi/P.S. ked sa budes klanat
somarovi za chvilu aj ty budes somar... :)

Mikuláš Guba2024-07-06 22:56:02
Asi preto nás každý mláti a ponižuje. Lebo sa väčšina
klania zbitému masochistovi.

javascript://
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Jaj Bolito2024-07-06 12:32:00
"Chápe ten človek, že to ´pohanstvo´ bola naša skutočná
slovanská kultúra?" On to pravdepodobne chápe velmi dobre.
Ale chápeš ty a ostatní, že(dajme tomu) 95% občanov to
nechápe? Podstatné/žiadúce je v prvom rade pozdvihnúť naše
sebavedomie/uvedomenie sa, aby sme sa nekriticky neklaňali
"západu"(ani východu), a skutočné dejiny ohladom CaM sú
druhoradé(to sa dá doriešiť neskôr, nateraz by to
komplikovalo/znemožňovalo ciel prvoradý).

vodovodná betéria2024-07-06 12:55:06
akože ficko bude robiť tú suverénnu politiku? :) onu ju
začne a potom sa budú riešiť "ostatné veci"?

 neviem, kto je tu nechápavý :)

proxi Iam2024-07-07 01:24:33
Fico môže na tomto území robiť takú istú suverénnu
politiku, ako robili suverénnu politiku páni prezidenti
Dr.Jozef Tiso a Dr.Gustáv Husák.

 Za boha a za národ.
 

BAM ...2024-07-07 07:05:20
Tiso a Husak robili nezavislu politiku?to si snad
robis kozy...

Peter Grof2024-07-06 13:12:40
Znemožnovalo cieľ??? Moj cieľ je Božie královstvo!!! Keď
som uznal svoju bezmocnosť tak som sa začal modliť
/topiaci sa aj slamky chytá/...Pozri si obrazy Pabla
Amaringa z Božieho královstva /on tam bol/... :)
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vodovodná betéria2024-07-06 13:23:23
jasné, všetko sa odkladá v záujme "vyšších" smeráckych
cieľov

 Prekvapenie na Slovenskej pošte, NOVÉ CENY! Základné
poplatky sa zvýšili: Pozrite, koľko si priplatíte

 www.topky.sk

https://www.topky.sk/cl/10/2798583/Prekvapenie-na-Slovenskej-poste--NOVE-CENY--Zakladne-poplatky-sa-zvysili--Pozrite--kolko-si-priplatite
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ten čo vie2024-07-06 20:24:02
tebe totálne hrabe , a za to môže Fico, že klesajú
služby pošty, lebo ľudia už neposielajú papierové listy
? !!!



15/38

vodovodná betéria2024-07-06 21:04:48
netrep

 listové zásielky stále fungujú v úradnom styku
ako doteraz.

 Ty si ekonóm ako mikloš :) ak teda poklesol
objem poštových zásielok, stačí prepustiť
zamestnancov, nie zvyšovať ceny. Ach jaj.
Pozri si tie videá s ficom, čo tu dával meno
priezvisko, ako kritizoval každé zdražovanie
potravín, pohonných hmôt, energií, keď bol v
opozícii. to kritizoval načo? Aby po voľbách robil
to isté?
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Milan Gaburec2024-07-06 22:33:30
a pre listy si budeš chodiť na poštu. na
zaplatenie šeku(predstav si, aj to ešte
funguje) budeš potrebovať jeden deň
dovolenky. naozaj rozum ako z vodovodnej
batérie.

vodovodná betéria2024-07-06 23:33:03
presne tak demente

 so štátnymi orgánmi komunikuješ
napríklad listami, ak ide o dôležité veci.
Posielajú ti ich doporučene alebo do
vlastných rúk. Ak nesedíš celý deň doma
na zadku, tak si pre ne musíš ísť na
poštu hahaha. Ale ty prinútiš napríklad
súd, aby ti poslal rozsudok elektronicky
alebo ty budeš komunikovať so súdom
elektronicky, lebo ty si ficovoličova
výnimka :)

Milan Gaburec2024-07-07 11:52:43
:))) ťažko vysvetľovať vodovodnej
batérii, ktorá nadôvažok aj kvapká,
že Prešporepok (Bratislava) nie je
začiatok a koniec vesmíru.
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Bezpravny Stat2024-07-07 16:05:07

na Slovensku je penazi na vsetko dost.
Staci nekradnut.

Zrazu Žiigova Taper drevomafia ozila,
rube sa vo velkom aj poproi cestach.
Žiigov synovec dostal samoamnestiu, uz
sa rozbehol...

Este povedz o platoch vlady a prepocitaj
to. Erinko Tomas vytiahol najvacsi
problem SLovenska - socialne davky.
Dalsi, co vidi koniec ale nevidi zaciatok a
vyvoj. 

 Tych 12 mio mesacne oni rozkradnu za
tyzden. Staci sa pozriet na offshorove
šachy dona Stromceka a

Spustu europskych penazi zozeru
kadejake specializovane podpory.
Kaliinak rozkradol europske peniaze co
mali ist do 2009 na vodovod cesty
kanaly do osad romom. Isli obciam, ktore
kontroluje MV SR...zobraziť viac...

vodovodná betéria2024-07-06 21:05:40
a nekrič na mňa, nie som hluchý :)

kico kico2024-07-07 10:37:42
Tebe a takým ako si ty už hrabe!Preto si ty
darmožráči zvýšili platy a tebe poplatky ceny
energie dane lebo sa už neposielajú papierove
listy

javascript://
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Občan Slobodný2024-07-07 12:42:05
Lebo Slovenskú poštu riadia hlúpi a neschopní
,,K_KOTI!Ženské pri okienku majú minimálnu
mzdu a v mestách sa tam striedajú ako na
bežiacom páse. Hlavne že Kým balík 3kg dokáže
dpd doviesť za 3,80 slovenská pošta chce 9€
(krehké poistenie 1 trieda,dobierka) V mestách
majú obrovské budovy pošty z väčšej časti
prázdne ak chcete u nich nájom tak vam povedia
nehoráznu cenu ako niekde 

 v centre mesta a v nových priestoroch. Hlavne že
manažment pošty si dá mnohotisícové odmeny
každý rok za to že to vedú do kytek.Títo pičusi by
mali byť odmeňovaní za výkon a nie za to že to
nejako funguje
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Nikola Tesla2024-07-06 13:41:28
Dobre píšeš Jaj Bolito. A jasné, že to chápe, pretože pri
Kiskovi sa snažil upozorniť na jeho temnú stránku
scientológie, ale národ ho nepochopil. Odvtedy radšej
používa skratky, ktorým ľudia rozumejú. Ako pri Sorosovi,
ktorý je v skutočnosti zástupcom finančných kruhov.

Jaj Bolito2024-07-06 15:03:59
+++ sranda je, že som najprv nechápal tento tvoj
príspevok, lebo som namiesto "pri Kiskovi" čítal "pri
Kristovi":)))

mišo blaško2024-07-06 15:07:06
Kristus kiska Pán,ja ti dám:)

Jaj Bolito2024-07-06 15:26:18
:)))

 v pokrivenom biblickom svete "nebo-peklo" je
to len o "pár podlaží":)

Bezpravny Stat2024-07-07 16:06:31
Kriska davno nema Boha pri sebe. Ani v sebe.
On cez anjelov vie iba tunelovat a mrtvoly po
prevratoch nechavat (stredoaf rep) a Fiico sa
toho ani nedotkne.

Mikuláš Guba2024-07-06 22:58:54
Pokiaľ vidím podľa činov, tak Fico nás podrobuje moci
západu stále viac a viac. Likvidácia vzdelanosti je
hmatateľná každý rok.

 Takže ak to naozaj chápe, tak je jeho zločin voči národu o
to väčší.
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M P2024-07-06 13:09:57

Tlieskam +++

Obávam sa však, že tak Rímske impérium, ako aj
Veneciánska čierna šlachta, stále trvajú.

 Rímske impérium má svoje hlavné sídlo práve vo Vatikáne, z
ktorého ideologicky (satanisticky) riadi svoje svetové územia a
Veneciánska čierna šlachta je dnes svetovym ekonomickym
impériom.

Ale to je jedno.
 Ak ludská bytost dokáže pochopit, že VŠETKO, čo jej ide do

hlavy už od narodenia, sú cudzie intrusívne myšlienky a nie jej
vlastné, všetka táto cielená lobotomizujúca propaganda v
jednej sekunde pre ñu prestane existovat, človek sa uzavrie
do seba a obráti sa viac k prírode.

 Tá je nerušivá, pravá a pravdovravná.

Na individuálnej úrovni sa mnohí k “pohanstvu” vraciame - aj
to je vzácne.

 Zvyšok populácie žije v omyle, ale s tym nikto nič neurobí. 
 Každy na to musí príst sám v sebe.zobraziť viac...

Nikola Tesla2024-07-06 13:38:36
+++++++

javascript://
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Rado Hanák2024-07-06 14:53:09
Pekne, pekne.

 Ale aké boli tie naše slovanské hodnoty si opomenul napísať...

M P2024-07-06 18:10:55
Spoj sa s prírodou a nauč sa ju pozorovat, zotrvaj v nej a
nauč sa ju počúvat. Uvedom si ju, jej cykly, jej poriadok…
Od velhory až k malému kvetu, cez rieky a lesy.

 Okamžite budeš vediet, čomu naši prastarí predkovia
verili, čo bola ich mystika a pred čím mali maximálny
rešpekt a úctu.

 Tam nájdeš aj hodnoty, ktoré vyznávali.

Peter Grof2024-07-06 19:03:13
Priroda je zlozena z 5 prvkov- zem voda ohen vzduch
prana... A preco je tak tazky duchovny rast? Zem
pohlcuje vodu voda hasi ohen ohen spaluje vzduch
atd atd, az ked sa duch oslobodi od tohto
casopriestoru /5 prvkov/ dosiahne slobodu... :)

M P2024-07-06 22:31:47
Zaujímavé :)

 Ja na to idem trochu inak.
 Nepotrebujem sa oslobodzovat od ničoho

prirodzeného a prírodného, naopak, spájam sa s
tym a stotožñujem.

 Jediné, od čoho sa oprostujem, je sústavná a
všadeprítomná propaganda cudzích myšlienok a
dogiem. 

 Takže elementy sú pre mña inšpiráciou, ich
cyklus mám v hlbokom rešpekte a nevnímam ich
ako prekážku pre môjho ducha, práve naopak. 

 Rôzne uhly pohladu a vnemu :)
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Mikuláš Guba2024-07-06 23:07:30
Jozef vyššie dal link. Likvidácia pozostatkov bola naozaj
účinná. Z malých dochovaných fragmentov sa dnes už
nedá rekonštruovať naša pôvodná kultúra. Ale o to mi ani
nešlo.

 Každý človek a aj národ sa má právo meniť a vyvíjať. Ja
hlavne poukazujem, na pokrytectvo väčšiny ľudstva. Fico,
Smer a mnoho politikov a sympatizantov súčasnej vlády
bojujú (slovne alebo aj reálne) proti násilným tlakom
cudzej kultúry, ale zároveň sa hlásia k rovnakej násilne
vnútenej cudzej kultúry.

 Ja som za poctivé označovanie všetkého. Čím menej si
budeme klamať o minulosti, tým lepšie pochopíme
súčasnosť, a budeme môcť vytvoriť lepšiu budúcnosť. Ako
máme vytvoriť lepšiu spoločnosť keď všetko na čom je
súčasná spoločnosť postavená je klamstvo. a väčšina si
myslí, že to klamstvo je pravda. Aký majú ľudia potom
motiváciu zmeniť klamstvo na pravdu, keď nevedia, že žijú
v klamstve.

M P2024-07-07 01:39:57
+++

Zoli B2024-07-07 14:59:02
"Odklon od pohanstva a príklon ku vzdelanosti"

 Odklon od pohanstva a príklon ku katolíckemu pohanstvu,
pretože to sa stalo.Oni nepriniesli kresťanstvo, ale
katolicizmus, ktorý je úplne prešpikovaný pohanstvom. Veď
kvôli tomu, aby sa na to neprišlo, bola Biblia až do takmer
novoveku zakazovaná a jej vlastníctvo sa trestalo na hrdle.
Potom, keď to bolo už neudržateľné, Bibliu akože povolili, ale
vykladať ju smela iba cirkev.
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vodovodná betéria2024-07-06 12:11:38
čo som hovoril

 výmena dvoch písmeniek bude stáť peniaze. A zbytočne.
 Šimkovičová kúpila nové logá pre STVR! Má to však háčik, minula

rozpočet na celý rebranding telerozhlasu
 www.topky.sk

Rado Hanák2024-07-06 22:55:58
9800 eur?

 Kámo to lúpež!!!

Ludo Vit2024-07-07 04:00:51
Za logo bez manualu je to lupez. Ak je to vsak s
manualom a identitou tak je to docela dobra cena.
Pochybujem ze pri takto nizkej cene je tam pismo.

vodovodná betéria2024-07-06 12:26:51
ficko aj reálne postavil hrádze proti liberalizmu? alebo len opäť
tliacha?

 čo jeho obľúbenci beňová, neveďalová, šefčovič, lajčák...
 aha, to sú kamaráti, to nie sú neoliberáli.

vodovodná betéria2024-07-06 12:28:55
Spojí sa krajná pravica? Smer Patriotov vylúčil, Pellegriniho
lobing môže zabrať. Fica bude zaujímať blokujúca menšina

 spravy.pravda.sk

https://www.topky.sk/cl/10/2799885/Simkovicova-kupila-nove-loga-pre-STVR--Ma-to-vsak-hacik--minula-rozpocet-na-cely-rebranding-telerozhlasu
https://spravy.pravda.sk/domace/clanok/716137-kde-skonci-smer-a-hlas-hrozbou-nie-su-nove-frakcie-ale-radikalizacia-stran-fica-moze-zaujat-blokujuca-mensina/?utm_source=pravda&utm_medium=hp-box&utm_campaign=shp_3clanok_box
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vodovodná betéria2024-07-06 13:00:16
prejav som nepozrel. Ale uvedomujú si všetci títo ideologickí
vodcovia, že Slováci nie sú skutočne kresťania? Ak sa ani
formálne nedodržiavajú kresťanské zvyky? Veľká noc pomiešaná
so šibaním a polievaním, Vianoce so stromčekom a darčekmi...

 V Ústave by nemal byť článok, ktorý odkazuje na cyrilo metodejské
korene a tradície, pretože je to náboženstvo...a ústava tiež tvrdí, že
SR nie je viazaná na žiadnu ideológiu. Už len tam je bordel. A
podobný bordel majú aj politici v hlavách. Oni vyzdvihujú len to, čo
sa im momentálne hodí.

mišo blaško2024-07-06 15:11:51
ani ja nekukal,v tomto s batériou súhlasím

Bojid Bojid2024-07-06 13:54:15
Tento chameleon povie cokolvek kedykolvek komukolvek, ak to v
tej chvili bude na osoh chameleona.

Opička Ťululi2024-07-06 15:02:40
staci sa prejst po bratislave, pomaly kazdy druhy barak ma
vyvesenu buzerantsku vlajku. ked som bol volit v starom meste, na
dohlad od skoly(ZŠ) som hned videl dve. nech fico netrepe furt len
do prazdna ale aj nieco robi.
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Ja Clovek2024-07-06 16:09:25
Fico to si posral s tym Cyrilom a Metodom a s nasimi slovienskymi
tadiciami, ktore nemali s tymto hnusnym Vatikanizmom vobec nic
spolocne !!!!

 Je to vsetko swinstvo vyrobene jezuitmi sionistami satanistami
 Fico, ked si ako mlady nadejny politik v Isralei s jarmulkou na

gebuli trepal tu svoju gebulu o ten slavny Mur Narekov
tak si dobrovolne vstupil do ich otroctva a uz s a nikdy z toho
nevymotas, tak povinne si oslavuj tych tvojich dvoch agentov
satana

 Cylila a Metoda.
 a ta tvoja stvrta vlada stoji za velky prd, tak isto ako 3 predosle
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mišo blaško2024-07-06 16:48:16
ale veď fiko sa sem dostal hlavne preto,lebo pred ním vládli
plagiatori,tupci a magori,ktorí sa tam navyše pretlačili pred
prichádzajúcou plandemiou,ktorú riadili ako besné zvery a
rozdrbali kamen ná kameni-inej moznosti ako vyhrat v
podstate nebolo

Ja Clovek2024-07-06 19:24:59
Fico sa sem dostal preto ze bol vybrany Globalnym
Prediktorom na tu ulohu.

 a ked Globalny Prediktor mal v plane dobu Covidovu a
Fajcerovu

 tak docasne poslal Fica mimo tej zodpovednosti a dosadil
tam blazna ignoranta debila amicku sluzobnu prosto gang,
ktory mal splnit ulohu a ktory moze byt pripadne aj
obetovany, hoci Fico dostal tiez prikaz nesudit ich a
nezatvarat ich

vodovodná betéria2024-07-06 20:15:48
ficko kedysi nádejný zväzák a komunista, teraz sociálny
demokrat a kresťan hahaha

Rado Hanák2024-07-06 23:00:45
Cyril a Metod jezuiti?!

 Borovička???
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Morpheus :::2024-07-06 18:36:49
Hlavne ze 80% z vas tu volilo SMER :)))

Jozef Paluška2024-07-06 19:26:59
teraz (ti vzdelanejsi) budu kritizovat a plut siru, no potom pred
volbami im zase fico nieco slubi a vsetko je smahom prec,
hura opat "za neho". Popr. este IV ich zavola na nejake
neoponovane "vymyvanie_hlav".

vodovodná betéria2024-07-06 20:14:07
skalní ficovoliči ho bud mať za blahorečeného a vymyslia
každoročnú púť kolenačky z BA do Handlovej, na ktorej
budú niesť jeho podobizeň a vzývať boha sociálnej
demokracie :)

Milan Gaburec2024-07-06 22:46:07
omyl. tu vypisuje svoje múdra 80% degenerátov z Republiky.
oni sem chodia na povel.

xvc sfb2024-07-06 19:21:27
akú čo mam postavit ? hrádzu? čo vám už s tepla,prepína?...ste
tam plateny za správu štátu a právnu legislatívu!

Miroslav Slávik2024-07-06 22:58:22
Ficko tvoj protivojnový prezident nejak by zbrojil čo sa zle vyspal?
alebo všetci ste sprosté yebliny

Milan Šamulka2024-07-07 06:38:09
Musi sa uznať p Ficovi že pomenoval libtardou velmi presne . Je to
rakovina . Čitam prispevky na Cyrila a Metoda ANO všetko možeš
spochybniť na svete maš slobodnu volu .Drž sa toho , čo si mysliš
že je spravne .
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vodovodná betéria2024-07-07 08:02:54
nekritizovali pán fico pred voľbami ceny palív?

 Slováci hromžia: Najdrahší benzín spomedzi okolitých krajín! Ešte
je priestor na rast, varuje analytik voľbami vysoké ceny palív?

 www.topky.sk

Bug Tom2024-07-07 08:40:23
„Musíme všetci spoločne postaviť obrovskú hrádzu nezmyselným,
progresívnym a liberálnym ideológiám, ktoré sa šíria ako rakovina,“
vyhlásil premiér Fico vo svojom prejave...

 tak super, že pan Fico sa rokoch zobudil, ako sa zobudil pan
Blaha, ktorý chodil na GayPride...

 V tých casoch Kotleba (este nebol v parlamente) chodil bojovat
proti týmto GayPrideom a Smer vtedy vo vlade vlade na neho vždy
poslal ťažkoodencov...

 A ako teraz hovoria, mi sme bol vzdy demokrati a nikdy sme
nezakazovali protesty, tak to nie je pravda, lebo si pamatam casy
ket posielali na LSNS tazkoodencov a bol som tam osobne, nikto
nič neničil, nic nebolo zdevastovane, len boli prihovory jednotlivých
členov strany a Kotlebu.

Matias Bendel2024-07-07 09:21:16
Pán Fico.

 To všetko prichádza z vedenia EU a keďže nechcete prísť o
love,tak budete jedno rozprávať doma a iné v Bruseli.

Daedalus Thor2024-07-07 10:27:56
Ja si pockam, kedy tato vladna banda zacne bojovat proti
alternativnym mediam. IV urcite nebude ticho a nebude tolerovat
ich zmenu pred volbami a skutkami teraz. Kolko to bude trvat?
Ludia uz maju plne zuby NATO a EU, a Smer ide do jadra?

https://www.topky.sk/cl/10/2799447/Slovaci-hromzia--Najdrahsi-benzin-spomedzi-okolitych-krajin--Este-je-priestor-na-rast--varuje-analytik
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Ja Clovek2024-07-07 11:33:27

FICO prestan podporovat vyzbrojovanie ukrobanderov !!!

Watch Video At: https://youtu.be/bvS_NwvGOkc

 

https://youtu.be/bvS_NwvGOkc
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MARTIN Sýkora2024-07-07 11:58:13
Bol by som zvedavý ci by Fico skutočne šiel do Moskvy ak by bol
zdravý

 

Watch Video At: https://youtu.be/FUQSZd4X0KQ

Chu Yo2024-07-07 15:30:16

Pjakin 1.7.2024

odysee.com

https://youtu.be/FUQSZd4X0KQ
https://kob-forum.eu/wp-content/uploads/2024/07/Bez-nazvu_2-2-1035x425.png
https://odysee.com/pjakin-01.07.2024:1
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Chu Yo2024-07-07 16:27:35

Miroslav Kamensky v rozhovore konfrontoval bezstavovca.

Watch Video At: https://youtu.be/2cH-YaJq2xk

https://ipravda.sk/res/2021/03/10/thumbs/igor-matovic-boris-kollar_01-clanokW.jpg
https://youtu.be/2cH-YaJq2xk
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VIDEO: Orbán pricestoval do Moskvy na rokovania s Putinom.
Ruský prezident na stretnutí s maďarským premiérom deklaroval
ochotu diskutovať o „nuansách“ mierových návrhov na
ukončenie vojny na Ukrajine a dodal, že Rusko chce úplne
vyriešiť konflikt na Ukrajine, a nie len dohodnúť prímerie alebo
zmraziť boje
Šéf Kremľa v piatok 5. júla 2024 uviedol, že si chce vypočuť postoj
maďarského premiéra k situácii na Ukrajine a získať informácie aj
o názoroch ostatných európskych lídrov. Poprední vojnoví štváči v
EÚ medzitým kritizovali Orbánovu mierovú misiu do Ruskej
federácie. 27

VIDEO: Apoštolský nuncius Svätej stolice na Slovensku vyzval v
Nitre na Cyrilo-metodskej púti Slovákov na súdržnosť a
zjednotenie. Prezident Pellegrini pripomenul, že svätí Cyril a
Metod položili základný kameň našej kultúry
„Nech sa vaša vlasť aj naďalej zasadzuje za mier a bratstvo v tejto
časti sveta,“ pridal sa pápež František svojím pozdravom
adresovaným prezidentovi SR Petrovi Pellegrinim pri príležitosti
štátneho sviatku svätých Cyrila a Metoda. 10

https://www.infovojna.bz/article/video-orban-pricestoval-do-moskvy-na-rokovania-s-putinom
https://www.infovojna.bz/article/video-orban-pricestoval-do-moskvy-na-rokovania-s-putinom#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-apostolsky-nuncius-svatej-stolice-na-slovensku-vyzval-v-nitre-na-cyrilo-metodskej-puti-slovakov-na-sudrznost-a-zjednotenie
https://www.infovojna.bz/article/video-apostolsky-nuncius-svatej-stolice-na-slovensku-vyzval-v-nitre-na-cyrilo-metodskej-puti-slovakov-na-sudrznost-a-zjednotenie#mdsqs
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VIDEO: Lekár Jozef Valky, ktorý sa po atentáte na premiéra staral
so spolupracovníkmi o Roberta Fica v Rooseveltovej nemocnici,
prehovoril nielen o tlaku kvôli zodpovednosti jeho tímu za
záchranu života a zdravia predsedu vlády, ale aj o konšpiráciách,
že k žiadnemu zraneniu nedošlo
Prednosta II. Kliniky anestéziológie a intenzívnej medicíny (KAIM)
Fakultnej nemocnice s poliklinikou F.D. Roosevelta v Banskej
Bystrici MUDr. Jozef Valky, PhD. v rozhovore pre podcast istream
prehovoril o zdravotnom stave ministerského predsedu Roberta
Fica, na ktorého bol 15. mája 2024 v Handlovej spáchaný atentát,
ale aj o priebehu jeho liečenia. 39

VIDEO: Vicepremiér Kaliňák očakáva od opozície ospravedlnenie
za to, aký obrovský humbuk tu spravili pred Vianocami a
začiatkom roka. Opozičné protesty, ktoré organizovali PS, SaS a
KDH proti novele Trestného zákona, a štvanie verejnosti vyústili
podľa neho do atentátu na premiéra Roberta Fica. Šéf rezortu
vnútra Šutaj Eštok dodal, že atentátnik bol ako účastník týchto
protestov oklamaný opozíciou na čele so Šimečkom a
Gröhlingom
Ústavný súd SR v stredu 3. júla 2024 rozhodol, že väčšina novely
trestných kódexov je v súlade s Ústavou SR. 28

https://www.infovojna.bz/article/video-lekar-jozef-valky-rozhovor-robert-fico-po-atentate
https://www.infovojna.bz/article/video-lekar-jozef-valky-rozhovor-robert-fico-po-atentate#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-vicepremier-kalinak-ocakava-od-opozicie-ospravedlnenie-za-to-aky-obrovsky-humbuk-tu-spravili-pred-vianocami-a-zaciatkom-roka
https://www.infovojna.bz/article/video-vicepremier-kalinak-ocakava-od-opozicie-ospravedlnenie-za-to-aky-obrovsky-humbuk-tu-spravili-pred-vianocami-a-zaciatkom-roka#mdsqs
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VIDEO: Bývalý vyšetrovateľ NAKA Tomáš Emmel o jeho
trestnom stíhaní na základe vykonštruovaných dôkazov, o
svedectvách kajúcnikov Bernarda Slobodníka & Petra Petrova, o
jeho zadržaní, umiestnení do CPZ-ky a následnom prepustení, o
tom, ako kukláči počas zákroku mierili na jeho 3-ročnú dcérku a
akú mala z toho traumu, o úlohe médií a jednotlivých novinárov
pri únikoch zo spisov a informovaní verejnosti o exponovaných
kauzách, ale aj o protestoch za záchranu Lipšicovej prokuratúry
Exvyšetrovateľ Národnej kriminálnej agentúry Tomáš Emmel,
ktorému bolo nedávno zrušené obvinenie generálnou prokuratúrou
na základe paragrafu 363, v rozhovore s redaktorkou Mimi
Šramovou prehovoril aj o Slobodníkovom psychickom stave, ako si
myslel že Emmelova rodina vlastní Slovenské elektrárne, o tom,
ako vyšetrovateľ Duraj si dal žiadosť do civilu deň po tom, ako
Emmelovi vzniesol obvinenie, aj o dozorujúcom prokurátorovi
bývalého ÚŠP Danielovi Mikulášovi. 4

https://www.infovojna.bz/article/video-byvaly-vysetrovatel-naka-tomas-emmel-rozhovor-mimi-sramova-2024
https://www.infovojna.bz/article/video-byvaly-vysetrovatel-naka-tomas-emmel-rozhovor-mimi-sramova-2024#mdsqs
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VIDEO: „Náš svet prechádza rýchlou a nezvratnou zmenou.
Proces de-dolarizácie sa zrýchľuje a multipolárny svet je teraz
realitou,“ skonštatoval Putin na samite Šanghajskej organizácie
pre spoluprácu
Ruský prezident Vladimir Putin vo štvrtok 4. júla 2024 na samite
Šanghajskej organizácie pre spoluprácu (ŠOS) v kazašskej Astane
zopakoval, že geopolitická situácia na planéte prechádza
radikálnou zmenou smerom k spravodlivému multipolárnemu
usporiadaniu. 18

VIDEO: Tretí úspešný zásah ruskej armády na ukrajinské letiská
tento týždeň. Raketa Iskander zlikvidovala vojenskú stíhačku
MiG-29
Silná exploze, která je na videu vidět, podle ruské armády zničila
letadlo, zbraně uskladněné poblíž a několik služebních vozidel,
která používá personál letiště Dolgincovo při městě Krivoj Rog.
Útok se údajně uskutečnil ve středu 3. července 2024. 3

https://www.infovojna.bz/article/video-nas-svet-prechadza-rychlou-a-nezvratnou-zmenou
https://www.infovojna.bz/article/video-nas-svet-prechadza-rychlou-a-nezvratnou-zmenou#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-treti-uspesny-zasah-ruskej-armady-na-ukrajinske-letiska-tento-tyzden-raketa-iskander-zlikvidovala-vojensku-stihacku-mig-29
https://www.infovojna.bz/article/video-treti-uspesny-zasah-ruskej-armady-na-ukrajinske-letiska-tento-tyzden-raketa-iskander-zlikvidovala-vojensku-stihacku-mig-29#mdsqs
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Chmeláře pobouřilo stanovisko Ústředního svazu židovských
náboženských obcí na Slovensku: „Na sebe jste přecitlivělí, ale k
vyvražďování Palestinců jste hluší a slepí! A ještě k tomu
zneužíváte označení „antisemita“, abyste diskreditovali lidi, kteří
stojí na vaší straně“
Politický analytik, publicista historik a poradce předsedy vlády SR
Eduard Chmelár se ve svém příspěvku na sociální síti ohradil vůči
stanovisku ÚZŽNO, že na vzpomínce k výročí holocaustu "házel
všechny Židy do jednoho pytle s hrdlořezy z Hamásu". 7

VIDEO: Aktuální situace v bankovním sektoru: Ztráty amerických
bank ohrožují banky, které jsou již na pokraji masivní krize.
Jedná se o dokonalou bouři, která se změní v dominový efekt
Banky v USA právě drží přes 500 miliard dolarů v tzv.
nerealizovaných ztrátách. To je více než 7x tolik, kolik měly v roce
2008 před poslední finanční krizí. Centrální banky se naopak snaží
diverzifikovat a nakupují velké množství zlata, které se historicky
osvědčilo jako pojistka proti krizi a inflaci. 0
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VIDEO: Slovensko je v případě potřeby připraveno hostit vyšší
počet vojáků armád NATO a zvýšit i dodávky elektřiny na
Ukrajinu, prohlásil Pellegrini na setkání s Dudem, který v
přítomnosti naší hlavy státu mluvil o ruské agresi a
imperialismu. Slovenský prezident se pochlubil, že ve
slovenských zbrojovkách se zvýšila výroba munice určené pro
ukrajinskou armádu pro boj proti Rusku
Slovensko podle prezidenta SR Petra Pellegriniho navzdory svému
mediálnímu obrazu, který zdůrazňuje zdrženlivý postoj vlády
premiéra Roberta Fica k podpoře Ukrajiny, ve skutečnosti dělá pro
Kyjev "velké množství práce". 62

Tucker Carlson po Trumpovi, Orbánovi a Putinovi „vyzpovídá“
i Zelenského
Americký moderátor prohlásil, že cílem rozhovoru je „přinést
Američanům tolik potřebné informace o konfliktu, který zcela mění
postavení jejich země ve světě“. 0
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Joe Biden v následujících týdnech odstoupí z prezidentské
kampaně, prohlásil v rozhlasovém vysílání Alexe Jonese zdroj z
prostředí Bílého domu. Jde prý o reakci na rozhodnutí
amerického Nejvyššího soudu, který Donaldu Trumpovi přiznal
imunitu vůči trestnímu stíhání. Plánem B má být prý Michelle
Obama
Americká média tvrdí, že výzvy k odstoupení současného šéfa
Bílého domu z kampaně zaznívají v důsledku nepovedené
televizní debaty s Donaldem Trumpem. 6
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